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Dato:  28. februar 2008 

 

 

 

Under henvisning til Folketingets Retsudvalgs brev af 7. februar 2008 

følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål nr. 325 

(REU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 325: 

 

”Er det blevet endeligt afklaret, om det kræver lovændringer at ratificere 

Handicapkonventionen, jf. økonomi- og erhvervsministerens svar på REU 

alm. del - spørgsmål 306, 2006-7, og hvornår agter regeringen at ratificere 

konventionen?” 

 

 

Svar: 

 

Arbejdet med at afklare, om det kræver lovændringer at ratificere FN´s Han-

dicapkonvention, er påbegyndt af Økonomi- og Erhvervsministeriet og vide-

reføres af Velfærdsministeriet som følge af ressortomlægningen i forbindelse 

med oprettelsen af Velfærdsministeriet. Dette arbejde pågår fortsat. Der hen-

vises i øvrigt vedrørende proceduren til økonomi- og erhvervsministerens 

svar på REU alm. del - spørgsmål 306, 2006-7. 

 

Regeringen er fortsat indstillet på at ratificere konventionen snarest muligt. 

 

 

 

Karen Jespersen 

 

/ Jesper Brask Fischer  
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